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 Společenská kronika  
  
 

       JUBILANTI 
 

 

PROSINEC 
 

 

LEDEN 
 

paní Živná Alžběta 
 

96 let 
 

pan Mihal Alexandr 
 

70 let 
 

pan Linhart Erich 
 

75 let 
 

pan Kováč Ladislav 
 

65 let 
 

paní Müllerová Alena 
 

65 let 
 

paní Kršiaková Hana 
 

50 let 
 

paní Straňáková Hana 
 

60 let 
 

pan Ješko Marian 
 

50 let 
 

 

ÚNOR 
 

 

BŘEZEN 
 

paní De Stefanisová Jiřina  
 

65 let 
paní Milasevičová 
Jaroslava 

 

65 let 

 

paní Lajtnerová Eva 
 

60 let 
 

paní Okénková Věra 
 

55 let 
 

paní  Hodinářová Jana 
 

60 let 
 

paní Národová Irena 
 

50 let 
 

paní Svobodová  Miroslava 
 

60 let 
  

 

pan Kruml Karel 
 

55 let 
  

 

paní Lukačovská Martina 
 

50 let 
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3. 

 Současnost  
 

Čipování psů 
 

 

Každý žijící pes od. 1.1. 2020 musí být označen čipem, neoznačený pes nebude moci být 
veterinárním lékařem očkován proti vzteklině, čímž chovatel poruší zákon a bude mu hrozit pokuta. 
Čipování je od 1.1.2020 povinné bez výjimky. 

 

Od 1. ledna 2020 vstupuje na základě novely veterinárního zákona č. 302/2017 Sb. v účinnost 
povinnost označovat psy na území České republiky mikročipem. Číslo mikročipu musí být 
zaznamenáno v dokladu o očkování psa – PAS/OČKOVACÍ PRŮKAZ. Štěňata musí být označena 
mikročipem nejpozději v době prvního očkování proti vzteklině (tedy nejpozději v půl roce věku). 
Čipování není pro psa nebezpečné či závadné – jedná se o jednorázový úkon srovnatelný s injekční 
aplikací. Za psa bez označení bude od roku 2020 hrozit správní řízení s uložením až 20tisícové pokuty, 
protože na psa bude pohlíženo, jako kdyby neměl platné očkování proti vzteklině. Od 1.1.2020 bude 
očkování psa platné pouze v případě, že je pes označený mikročipem! Příslušná novela zavádí 
povinné označení pouze u psů, nikoliv u dalších zvířat. Další informace můžete dohledat na stránkách 
www.svscr.cz/zdravi-zvirat/povinne-oznacovani-psu/. 

          V souvislosti s touto povinností se radnice rozhodla zorganizovat 
hromadné čipování zvířat na území naší obce. To provede MVDr. Marek 

Halounek pravděpodobně v měsíci listopadu. Přibližně v polovině měsíce 
října obdrželi občané do svých poštovních schránek letáček 

s termínem (do 31. 10. 2019), do kterého se mají případně 
přihlásit. Termín s místem konání bude řádně 

oznámen.  
    Čip levnější bez registrace bude stát 

350,-- Kč (registrace není povinná a stojí 200,-
- Kč) poznámka: registrace = číslo čipu je v 

databázi kvůli možnost snadného dohledání psa. Dražší čip s registrací bude za 500,-- Kč.                 - vň 
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Vítání občánků 
 

 

V pátek 2. srpna 2019 se uskutečnilo vítání našich nových občánků v zasedací místnosti na 
obecním úřadě. Pro návštěvníky jsme připravili malé pohoštění, u kterého jsme si popovídali, předali 
zážitky a zkušenosti. Tentokrát jsme vítali dva kluky a jednu holčičku. Je pravda, že jsme si museli na 
nové občánky trochu počkat, neboť naposledy nám přibyl do vesnice občánek v září, tudíž téměř půl 
roku. 

Jako první v letošním roce se narodila holčička 
Ella Dolejšková rodičům Andree a Matějovi. Malá Ella 
se měla narodit na den, kdy má svátek tatínek Matěj, 
tedy 24. 2., ale jelikož je to správná ženská, nechtěla se 
dělit o svůj den ještě s taťkovo svátkem, a tak si 
počkala na čtvrtek 28. 2.2019, kdy poprvé vykoukla na 
svět v chomutovské nemocnici ve 21.34 hodin. Tak 
ještě že nebyl letos přestupní rok a nenarodila se na 29. 
Byl to takový malý uzlíček s váhou 2850 g a délkou 47 
cm a po celou dobu porodu byl tatínek přítomen. 
Doma na ní netrpělivě čekal bráška Tobík, který 
samozřejmě nesměl chybět ani na vítání.  
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Je to prostě správný starší bráška, který bude chránit svojí malou sestřičku. No a komu je malá Ella 
podobná? Myslím si, že to všichni poznají už i jen z fotky, kde je maminka Andrea, tatínek Matěj jako 
originál a dvě jeho malé kopie, jak říká tatínek. 

 

Další v pořadí v tomto roce se narodil Mikuláš Smetana rodičům Smetanovým. Mikulášek se 
nemohl dočkat, a tak se narodil o něco dříve a to v úterý 19. 3. 2019 ve 14.41 hodin. Při narození měl 
váhu 3 100 g a délku 49 cm. Malý Mikuláš má ještě dva starší sourozence, o necelých 14 měsíců 

staršího brášku Honzíka a desetiletou sestřičku Báru. 
Mikuláš na sebe upozorňoval již od soboty, kdy 
mamince začaly slabé bolesti, ale jako matka od dvou 
dětí věděla, že porodní bolesti jsou mnohem větší, a 
tak vyčkávala a až v úterý 19. 3. 2019, kdy nejdříve 
odvedla dceru do školy, šla k doktorovi a malého 
přivedla na svět v chomutovské nemocnici, kde byl 
opět tatínek přítomen u porodu. A jak jsme se 
dozvěděli, tatínek je už zkušený, neboť byl u porodu u 
všech svých tří dětí. A jaképak to muselo být 
překvapení pro sestřičku Báru, která přišla ze školy a 
měla už na světě bratříčka. Malý Mikulášek se na nás 
po celou dobu usmíval, je to takový malý smíšek, a i dle 

maminky se hned od porodu na svět neustále směje. Tak mu přejeme, aby mu to vydrželo co nejdéle 
a bral život neustále s úsměvem.  
 

Jako nejmladšího jsme uvítali Jiříčka Campra, který přišel na vítání nejen s maminkou Janou, 
ale přišli ho podpořit i další členové rodiny. Jiřík se narodil v termínu, a to v pondělí 29. 4. 2019 
v chomutovské nemocnici v 19.02 hodin. Byl naprosto 
ukázkové miminko s váhou 3 400 g a délkou 52 cm. U 
porodu netradičně byla jeho teta Petra, která je určitě 
naprosto úžasnou tetou, která by pro svého synovce 
udělala první poslední. Malý Jiřík je naprostý úžasňák, 
který po celou dobu návštěvy jen v klidu pozoroval a 
pak si i zdřímnul. Prý je takový hodný pořád, a dokonce 
i v noci spinká, kdejaká maminka tedy může závidět. Je 
to takové to miminko za odměnu a jak nám řekla 
babička, tak přesně taková byla i maminka Jana. I 
malému Jiříkovi přejeme ještě jednou jen to nejlepší do 
života, ať mu vydrží co nejdéle jeho klidná povaha a ať 
má pořád kolem sebe takovou velkou a milující rodinu. 

 

Vítání občánků trvalo přibližně dvě hodiny a při odchodu jsme nové občánky obdarovaly ještě 
dárky mezi nimiž nechyběl plenkový dort, vlhčené ubrousky a dárková taška s nezbytnostmi pro 
miminka a samozřejmě s nějakou tou hračkou. Všem rodičům ještě jednou moc gratulujeme 
k potomkům.                                                                                                           Bc. Pavla Kudláčková, místostarostka obce 
 

 

 

 
 

Zastupitelstvo obce v uplynulém čtvrtletí 
 

 

            Třetí čtvrtletí roku bývá časem odpočinku a dovolených. Stejně tak tomu bylo u nás. V měsíci 
září jsme svolali sedmé veřejné zasedání prakticky jen z důvodu, abychom splnili zákonem 
stanovenou tříměsíční lhůtu. Program jednání, které se uskutečnilo v pondělí 9. září 2019, byl složený  
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pouze z pěti bodů. Hlavní částí bylo projednání a schválení 4. rozpočtového opatření za rok 2019. 
Tentokrát bylo potřeba příjmy navýšit především o získané dotace (na opravu hasičské cisterny, mzdy 
veřejně prospěšných pracovníků a pořízení nového územního plánu). U výdajů se jednalo o několik 
menších položek a jednu větší, která se týkala taktéž pořízení nového územního plánu obce 
Droužkovice.  
 

            Druhá část veřejného jednání se týkala majetku obce: nákupu, prodeje, pronájmu a pachtu. 
V části a) byla předložena zastupitelstvu obce Smlouva o prodeji reklamní plochy na sociální vůz mezi 
obcí a firmou KOMPAKT, s.r.o. Ta spolupracuje s Fondem ohrožených dětí Klokánek Chomutov. Obec 
tímto věnovala částku deset tisíc korun českých na pořízení užitkového vozu Dacia Dokker na dobu 
šesti let, který bude využíván k přepravě dětí a k zajištění zásobovacího chodu zařízení.  V bodě b) se 
projednávala žádost o koupi části p.p.č. 239/1 v k.ú. Droužkovice a  v posledním bodě c) se řešila 
žádost cvičitelky Tabaty ve volnočasovém centru o doplnění cvičebních pomůcek do tamní tělocvičny. 
Zatímco bod b) nebyl schválen, v případě bodu c) se zastupitelstvo dohodlo podpořit naše cvičící ženy 
a zakoupit pomůcky v celkové hodnotě 8.341,-- Kč s tím, že vybavení zůstane nadále ve vlastnictví 
obce.  
 Ve třetím bodě s názvem Organizační a různé se projednávala za a) žádost provozovatele 
hospody v kulturním domě U Hřiště o finanční dar na kulturní akce: „Rozloučení s létem“, která se 
uskutečnila 14. září letošního roku a Koncert – Houfek Pavel a Rousová Kačka“ s datem konání 27. 
září 2019. Zastupitelstvo obce rozhodlo přispět pořadateli částkou čtyři tisíce korun českých. Dále za 
b) byla zastupitelstvu obce předložena žádost nájemce bytu č. 2 v domě čp. 145 o finanční příspěvek 
na rekonstrukci sociálního zařízení a chodby, kterou provedl svépomocí. Výše schváleného příspěvku 
činí dvacet tisíc Kč. Jedná se v pořadí již o druhého nájemce, který využil nabídky zastupitelstva, aby si 
vlastními silami zvelebil a zmodernizoval své bydlení. Samozřejmě se jedná pouze o starší bytové 
domy v ulici SNP čp. 145 a 129. Veřejné zasedání pokračovalo za c) předložením žádosti místního  
občana o pokácení stromu (břízy) na p.p.č. 193/1 v k.ú Droužkovice. Kmen stromu brání ve výhledu 
při vjezdu na hlavní komunikaci a při odbočování nákladních aut na vedlejší komunikaci do 
průmyslové zóny dochází ke kontaktu se vzrostlou korunou a odlamování větví. Totéž se děje i při 
průjezdu autobusů MHD. Zastupitelstvo vzalo na vědomí pokácení dřeviny v období vegetačního 
klidu a jeho náhrada bude řešena v nejbližší době náhradní výsadbou. Dále bylo vedení obce v části d) 
seznámeno s výsledkem výběrového řízení – „Revitalizace obecního rybníka Droužkovice“. To 
proběhlo 8. července 2019 posouzením nabídek. Do výběrového řízení se přihlásili čtyři zájemci. 
Výběrová komise se rozhodla pro firmu LESORS, s.r.o. Ta provede práce na revitalizaci dvou obecních 
rybníků v ulici J. Švermy pouze v případě, že obec získá potřebnou dotaci z Ministerstva zemědělství 
ČR.                                                                                                                                                                                                                                              -  vň 
 

 

 
 

Žádost o dotaci na nákup kontejnerů nejen na bioodpad 
 

 

            Na začátku letošního roku jsme podali celkem čtyři žádosti o dotace. Dvě směřovaly na Krajský 
úřad Ústeckého kraje, kde jsme žádali o příspěvek  z Programu podpory regionální kulturní činnosti 
na rok 2019 a další dvě šly na Ministerstvo pro místní rozvoj ČR.  
 

V případě kraje se jednalo o dotace na akce „Sochařské sympozium Droužkovice 2019“, na 
kterou jsme žádali 140.000,-- Kč a „Fesťáček u vody 2019“ – 20. ročník, na kterou jsme požadovali 
finanční příspěvek ve výši 60.000,-- Kč. Jakže jsme to dopadli, píšeme v článku právě o Fesťáčku u 
vody v sekci Kultura.  
 

            Žádosti směrující na ministerstvo nedopadly také nikterak dobře. Přímo naše projekty na 
Obnovu  márnice a úpravy  nejbližšího  prostranství a  Výstavbu workoutového hřiště nebyly vybrány.  
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Skončili jsme takzvaně pod čarou a dostali se do projektů náhradních. Může se stát, že ještě 
teď na podzim budeme osloveni k realizaci, protože někdo může svou dotaci odříct nebo sníží 
hodnoty zakázek po výběrových řízeních. My jsme ale pesimisté a tušíme, že se tak nestane.  

 

Dále jsme koncem měsíce května požádali MAS Sdružení Západní Krušnohoří o neinvestiční 
příspěvek na podporu komunitního života na venkově. Tento program je taktéž podporován 
Ústeckým krajem a my jsme se o něm rozepsali taktéž v sekci Kultura ovšem v samostatném článku. 
Mimo jiné s touto žádostí jsme uspěli.  

 

Naposledy jsme požádali prostřednictvím paní Evy Lhotské koncem měsíce července o dotaci 
z Programu pro podporu odpadového hospodářství obcí v Ústeckém kraji 2019. Jak už z názvu 
samotného programu je poznat, program vyhlásil Ústecký kraj. Finanční příspěvek jsme chtěli použít 
na projekt „Nákup kontejnerů na bioodpad Droužkovice“. Zastupitelstvo obce se totiž rozhodlo 
pořídit do majetku obce dva kontejnery typu AVIA o rozměrech d.4400 mm/š.2400 mm/v. 1000 mm, 
které budou používány k likvidaci nejen bioodpadu. Celková hodnota projektu by měla činit 125 tisíc 
Kč, dotace z Ústeckého kraje 87.500,-- Kč a vlastní zdroje 37.500,-- Kč. S touto dotací jsme uspěli. Díky 
poptávkovému řízení a cenovým nabídkám možných dodavatelů jsme však pořizovací cenu 
kontejnerů snížili a dotaci tudíž nebudeme požadovat v plné výši.                                                            -  vň 

 
 

 

 

 

Pravidelná kontrola dětských hřišť 
 

 

            Jako každoročně, tak i letos proběhla v polovině července pravidelná revize dětských hřišť. Tu 
provádí u nás v obci pražská firma Pragolet, s.r.o. Objektem kontroly bývá dětské hřiště v zatáčce na 
zlomu ulic SNP a Rudé Armády, dále pak hřiště v zahradě místní mateřské školy.  
 

 Hlavní hřiště mělo hned několik nedostatků, které ale neohrožovaly bezpečnost dětí. Jedno 
houpadlo muselo být odstraněno. Zub času se na něm podepsal a je třeba vyměnit jeho  přední část 
(hlava zvířete). Dále bylo potřeba prokypřit udusaný písek v dopadových plochách a ztrátu doplnit 
novým. Největší poškození bylo zaznamenáno na dřevěném hradě. Prkna s latěmi na výměnu podest 
a zábradlí jsou už zakoupena a natřena. Se změnou letního času na zimní dojde k uzavření sportoviště 
a všechny poničené části budou ještě letos vyměněny.  
 

 V případě mateřinky bude třeba doplnit u herních prvků drobné kamínky a u domečků a 
pružinových houpadel zase hlínu. Posléze zatravnit okolní terén.                                                              -  vň 
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Soutěž „O nejkrásnější květinovou výzdobu“ 
 

 

            Ani letos jsme neopomněli vyhlásit soutěž „O nejkrásnější květinovou výzdobu“. Neučinili jsme 
tak pouze v roce 2017 a později jsme toho celkem litovali. Letos se tudíž uskutečnil již její čtrnáctý 
ročník. V měsíci červnu, kdy bylo vše v plném rozkvětu, jsme objeli celou naší vesničku, všechny 
objekty řádně nafotili a pečlivě zdokumentovali. V polovině září se pak sešla výběrová komise a 
vybrala letošní šestici šťastlivců.  
 

A cože jsme to vlastně posuzovali? Nejsou to jen truhlíky v oknech a balkónech, je to také 
celková úprava předzahrádek a někdy i viditelná část zahrad. Musíme také podotknout, že ze soutěže 
jsou automaticky vyřazeny výzdoby všech členů zastupitelstva, kteří sice jdou ostatním občanům 
příkladem, jejich výzdoba je mnohdy přímo ukázková a nějakou odměnu by si také zasloužili, ale byl 
by to prakticky střet zájmu.  

 

Letos se ke květinové výzdobě připojila ve velkém také MAS Sdružení Západní Krušnohoří, 
která pořídila před budovu bývalé základní školy, kde má pronajaté prostory pro kanceláře, nejen 
truhlíky na okna i plot, ale také betonové květináče. Ty byly nádherně osázeny voskovkami, afrikány a 
muškáty. Tato květinová nádhera zdobí okolí budovy ještě teď na podzim. Když se podíváme na naše 
betonové květináče před budovou úřadu, tak se celkem stydíme. Slibujeme, že i my je oživíme. 
Odumřelé sukulenty nahradíme novými a osázíme i nádobu naproti bytovému domu čp. 264, která 
byla dosud prázdná.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Ale nyní k letošním výhercům. Celkem bylo vybráno šest objektů, které splnili naši představu o 
nejkrásnější květinové výzdobě. Nikdo z nich nebyl první, další a nikdo poslední. Prostě všichni byli 
úžasní. A jelikož čas utíká jako voda a my než jsme se vzpamatovali, byla polovina října, tak jsme 
odměny rozdávali až po uplynutí třetího čtvrtletí. To nám však nezabránilo informovat vás o vyhlášení 
soutěže ještě v tomto vydání zpravodaje.  
Vítězové letošního ročníku: 

- rodina Čechova    – ulice SNP čp. 156 
- pan Dráb Vladislav a Majznerová Nikola – ulice Polní čp. 278 
- rodina Janečkova – ulice Rudé Armády čp. 113 
- rodina Řečínská    - ulice SNP čp. 86 (převzala dcera) 
- paní Svobodová Jiřina – obchod Potraviny čp. 23 
- rodina Uhlířova    - ulice J. Švermy čp. 240 

Výherci byli odměněni dárkovým poukazem ze Zahradního centra Škuta Údlice v hodnotě 
500,-- Kč. Tam se mohou sami odměnit a vybrat si úplně cokoliv.                                                              -  vň 
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Droužkovický osmiboj 
 

 

            Třetí srpnovou sobotu se uskutečnil na atletickém stadionu v Chomutově již čtvrtý ročník 
Droužkovického osmiboje, letos premiérově doplněný o kategorii dětí. Mimochodem zařazení 
dětského pětiboje (60m, dálka, 300m, hod míčkem a překážky) se ukázalo  jako výborný  tah,  protože  
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hned letošní premiéry se zúčastnilo dvacet převážně droužkovických dětí.  Organizátoři opět 
zaznamenali výrazný nárůst startujících v kategorii žen, celkem se jich na start postavilo devět a právě 
v kategorii žen byl překonán dosavadní rekordní bodový součet.  „Jsme rádi za ten zájem, po 
loňském lehkém zklamání je příjemné vědět, že lidé si ten závod o prázdninách dokážou najít. 
Kategorie dětí byla moc fajn, mám radost, že tady bylo několik rodin, které se zapojily kompletně,“  
řekla jedna z organizátorek Markéta Šilhanová.   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nakonec se na start postavilo osmnáct mužů, deset žen a dvacet dětí!  Dokončili všichni ve 

zdraví, alespoň částečném ☺. Jediný, kdo závod neabsolvoval celý, byla jedna z žen, kterou odvolaly 
rodinné povinnosti. Medaili za start a absolvování dostalo každé dítě i se svým jménem, ale protože 
to byl závod jako každý jiný, udělovaly se i ceny a poháry za celkové umístění.  Mezi menšími dětmi  
vyhrála Kateřina Hájková před Terezou Novákovou a Vanessou Rudincovou. Těm starším vládla Beáta 
Pěničková, druhý skončil Adam Hanek a třetí Jakub Korec.  U dospělých mužů vyhrál celkově Jakub 
Pilek, nasbíral 7684 bodů a zaostal za rekordem mítinku droužkovického fotbalisty Ondřeje Vonakého 
o více než 400 bodů. Vítězství v jednotlivých kategoriích získali Adam Fridrín, opět Marcel Urban, 
Miroslav Kunc a Pavel Nobst. U žen se vyhlašovalo bez rozdílu kategorií a tak měly lehce navrch ty 
méně zkušené závodnice ☺. Tuto výhodu dotáhla k výhře v novém rekordu mítinku 6834 Kristýna 
Pikalová, druhá skončila Adéla Pěničková a třetí Michala Jelínková.   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                    
Za zmínku stojí ještě několik individuálních výkonů. Naprosto unikátní  styl přechodu přes 

laťku předvedla  Ninja Nikča Majznerová ve výšce a na krásnou  tradici běhu na 100m s kotoulem 
navázal  po  Vencovi  a Marcelovi  také  odchovanec  droužkovického sportu s kanadským pasem Pípa  
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mladší.  Tradičním miláčkem publika byl věčně remcající a start odmítající Pěna, který se nakonec 
vždycky zúčastní a dostane až do cíle, obdivuhodně se s nástrahami atletických disciplín popasoval 
řezník Vlasta a tak bychom mohli pokračovat dál. Naprosto fantastické výkony podaly všechny ženy 
na startu.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

            Organizátoři děkují obci Droužkovice za finanční pomoc se zajištěním pohárů a medailí, 
atletickému oddílu TJ VTŽ Chomutov za objektivní rozhodování a MUDr. Christianovi Ibalginovi ze 
Stockholmu za lékařskou péči. Již dnes je jisté, že na další ročník 15. srpna 2020 bude pozván i 
odborník na svalové problémy z Milána MUDr. Giovanni Alpa a belgický psycholog Florent Rohypnol.  
Tak za rok!                                                                                                                                                   Radek Šilhan 

Zajímavé fotografie z průběhu akce najdete na: https://maretasil.rajce.idnes.cz/Drouzkovicky_osmiboj_2019 
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14. Droužkovické vodní hrátky 
 

 

            Najít ideální termín konání ryze letní akce Droužkovické vodní hrátky je opravdu nadlidským 
výkonem. Kvůli proměnlivosti počasí jsme ho s léty přesunuli z června do července a ani tak nemáme 
jistotu, že nám účastníci ve vodě neumrznou. I letos byl červenec horký a suchý s výjimkou kolem 
třináctého července, kdy se uskutečnil dvacátý ročník hudební akce Fesťáček u vody. Výjimečně 
chladné a deštivé počasí panovalo ještě do pátku devatenáctého, kdy rtuť teploměru ukázala 
maximálně 24 °C. Přes noc se ale stal zázrak. Svatý Petr se nad námi smiloval a poslal do Čech snad 
nejteplejší frontu, kterou měl po ruce. V sobotu 20. července 2019 bylo nádherně modré nebe, 
žhnoucí slunce, 32 °C ve stínu. Díky tomu bylo šest týmů báječně naladěných soutěžících a s tím 
spojena i spousta zábavy. Co víc si jen přát? No možná jen ta voda mohla být teplejší!  Ale to bychom 
chtěli už asi moc. 
 

Sestavení a organizování soutěží pro 14. ročník droužkovických hrátek si vzali pod svá křídla 
opět členové spolku D.N.O. (Droužkovičtí nenapravitelní optimisté), ostatní zábavu zajistila obec ve 
spolupráci s Agenturou Arabela Promotion a vodáckou půjčovnou AHOOOJ Ing. Davida Grünbauma.  
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-  vň 
 
 
 
 
 
 
 
 

Letos bylo pro soutěžící připraveno dalších pět zábavných her. První měla název Slalom na 
raftu. Název sice jednoduchý, avšak úkol velmi nelehký. Do nafukovacího člunu se totiž s pádly 
posadili čtyři hráči a na oči jim byly nasazeny brýle s černými neprůhlednými skly. Jestli zdárně 
absolvují vytyčenou trasu, záleželo teď především na dobré spolupráci s pátým hráčem týmu – 
navigátorem, který na ně povely vykřikoval skrze megafon ze břehu. Úspěšnost soutěže byla však 
pouze padesátiprocentní.  Celá polovina družstev totálně porušila pravidla, a tak měli rozhodčí oprav- 
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du nelehký úkol. Měření časů, přidělování černých bodů či penalizace za doteky dalo sudím po 
prvním úkolu opravdu zabrat. Ještěže tu byla první přestávka.  
 
 

V ní předvedla své umění v country tancích skupina Mix Dance Teplice. Bonusem bylo 
zapojení soutěžících do svého vystoupení a jeho výuka, včetně promiskuitních prvků, jak nezapomněl 
zdůraznit komentátor celé akce Radek Jirgl.  

 

            Druhá soutěž měla název Padle-board. Zúčastnilo se jí sedm hráčů z každého týmu.  První 
účastník měl nejtěžší úkol, neboť trasu musel proplout ve stoje, ostatní si už mohli zvolit styl, který 
jim nejlépe vyhovoval, a to poklek či posed.  Letos se o největší rozruch postaralo družstvo obce 
Černovice. To byli vyloženě „hrátkoví srandisté“. Nejenže přijeli v kostýmech legendárního 
cestovatele Pampaliniho, ale v areálu koupaliště si vybudovali vlastní ostrov s palmou, zvířaty, 
občerstvovacím koutkem a se spoustou rekvizit, které se nebáli použít. Například se žraločími 
hřbetními ploutvemi a vlastním plavidlem zhotoveným z nafukovacích kruhů a lehátka coby 
pozůstatku z civilní obrany. Jelikož si ze svých řad zvolili jako prvního nejdůležitějšího hráče úplně 
toho nejnešikovnějšího, který postrádal jakýkoliv smysl pro stabilitu,  bylo jejich zápolení spíše 
komickým vystoupením, které totálně všechny přihlížející odrovnalo. Takže šlo v jejich případě více o 
legraci než o vynikající výsledky. Součet časů všech černovických soutěžících i tomu napovídal. Přesto 
sklidili největší potlesk.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Druhou přestávku vyplnilo vystoupení žonglera, kouzelníka a artisty Davida Kozlova. Ten své 
asistentce z řad diváků před všemi přihlížejícími propíchl krk dýkou. Přibližně kolem třetí hodiny 
odpolední přišla na řadu hra nazvaná Přetlačovaná. Zápolení předcházelo rozlosování a dále pak se 
na start stavěla družstva na základě herního pavouka (vítězové s vítězi, poražení s poraženými, atd.) 
Své síly si změřila vždy dvě družstva o šesti členech na nafukovacích raftech. Principem hry  bylo 
pádlovat tak, aby byl soupeř zatlačen za určenou metu.  Soutěžní klání stálo zúčastněné spoustu sil. 
Ještěže byla na programu další přestávka, kterou vyplnily opět country tance s výukou.  

 

Polohovací závod, tak se jmenovala čtvrtá hra sportovního odpoledne. Zúčastnilo se jí šest 
hráčů ve dvojicích, kteří museli vytyčenou trať absolvovat v předepsané poloze. Každý dotyk bójky byl 
penalizován a časy všech dvojic se sčítaly. Určené byly tři polohy na padle-raftu, a to seznamovací 
(vedle sebe), důvěrná (na sobě) a  po třiceti letech soužití (zády k sobě).  

 

Poslední, čtvrtá přestávka patřila opět kouzelníkovi a iluzionistovi Davidu Kozlovi. Ten si mezi 
diváky opět vybral svojí pomocnici a společně nám předvedli dokonalou iluzi se vznášejícím se 
stolkem.  
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Kolem páté hodiny odpolední přišla na řadu i pátá, poslední soutěž pojmenovaná Časovka. Na 

start se postavilo vždy jen jedno družstvo – šest soutěžících. Jejich úkolem bylo pádlováním na 
nafukovacím raftu proplout bezchybně v co nejlepším čase stanovenou trať. Časy byly velmi rychlé a 
mnohdy o pořadí rozhodovaly pouze setinky sekundy. Rozdíly to byly skutečně „o prsa“. Úplně 
famózní byl v této disciplíně tyrkysový tým Droužkovic, kdy odečet na druhé družstvo byl celých 
devatenáct vteřin! 
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Konečné umístění: 
1. Droužkovice – tyrkysoví           -  31 bodů  (1:33; 8:46; 6 bodů; 4:22; 2:06) 
2. Droužkovičtí koňáci – červení -  26 bodů  (2:19; 6:53; 4 body; 4:09; 2:27) 
3. Spořice – oranžoví                    -  25 bodů  (2:22; 9:46; 5 bodů; 3:46; 2:29) 
4. Všehrdy – modří                        -  24 bodů  (2:37; 7:49; 3 body; 3:53; 2:30) 
5. KaDrChoV – zelení                    -  14 bodů  (2:21; 10:22; 2 body; 4:30; 2:25)  
6. Černovice – žlutí (pruhovaní) -     8 bodů (2:05; 12:19; 1 bod; 7:01; 3:33) 
 

 V průběhu celého odpoledne byly nejenom dětem k dispozici různé atrakce. Nafukovací 
horolezecká stěna, aktivní centrum s překážkovou dráhou, bazén s kuličkami pro nejmenší, 
zorbingové koule a malování na obličej.                                                                                                         - vň 

Zajímavou videoreportáž z akce natočil a sestříhal pan Ladislav Telenský a vy ho můžete najít na našich webových 
stránkách www.drouzkovice.cz.  
Foto -vň a Ladislav Chlíbek (https://ladislavch.rajce.idnes.cz/Vodni_hratky_Drouzkovice_2019/) 
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20. ročník Fesťáčku u vody 
 

 

Co by to bylo za léto v Droužkovicích, kdyby se nekonal tradiční Fesťáček u vody. Pokud 
náhodou někdo neznal přesné datum konání akce, dalo se to krásně poznat z výrazu Jindry Kejaka 
v týdnu před akcí. Jindy stoicky klidný písničkář takřka nepřetržitě koukal do telefonu a mnohokrát 
častoval jadrnými výrazy různé weby o počasí, dešťové radary apod. Opravdu předpověď nebyla 
dobrá, jenže realita nakonec jen potvrdila dvě věci. Žádná předpověď není stoprocentní a neexistuje 
špatné počasí, jen špatně oblečený divák ☺. Těch špatně oblečených bylo naštěstí málo, ostatní již 
zkušení se nenechali odradit, a tak se v sobotu 13. srpna odpoledne mohlo začít. 

  

Celé to odstartoval Franta Kasl se svým triem a po nich už rozehřál publikum frontman 
legendární kapely KEKS Štěpán Kojan. Milovník zvířat zahrál mimo jiné svoje možná největší hity Víš, 
jak děkuje se andělům a publikum rozhodně neřešilo, jestli trochu prší nebo ne. Před největší 
hvězdou festivalu, naším Jindrou Kejakem ještě zahrála skupina COP z Plzně a pak už se na řadu 
dostal Jindra. Jako vždycky nadchnul, bylo jasně vidět, že drtivá většina publika přišla na festival 
zejména kvůli němu. A Jindra si dokázal své vystoupení náležitě vychutnat, přidával jednu písničku za 
druhou, aniž by si o to musel říkat, prostě z podia ho dostal snad jen hlad ☺ (nebo spíš žízeň?).  
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Nevděčnou roli kapely hrající po největší hvězdě zvládli bravurně Vomiště, děčínskou stopu 
v Droužkovicích ještě rozšířili U-style a závěr pak tradičně odehrála chomutovská kapela Úlet. I přes 
ne zrovna ideální počasí se Fesťáček zase vydařil a už se všichni moc těší na příští ročník.  

Radek Šilhan 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Foto: Ladislav Chlíbek  -  https://ladislavch.rajce.idnes.cz/Festacek_u_vody_Drouzkovice_2019/ 
 

Naše obec požádala na konci měsíce ledna na uspořádání této akce Ústecký kraj o příspěvek  
z Programu podpory regionální kulturní činnosti na rok 2019, a to ve výši 60.000,-- Kč. Současně jsme 
ze stejného programu požádali i o dotaci na Sochařské sympozium Droužkovice 2019. Zde byla 
vyčíslena výše příspěvku 140.000,-- Kč. Zastupitelstvo Ústeckého kraje rozhodlo usnesením č. 
058/19Z/2019 poskytnout dotaci dle § 59 písm. c) a d) zákona č. 129/2000 Sb., o krajích (krajské 
zřízení) ve znění pozdějších předpisů, ve výši 35.000,-- Kč právě na druhý zmiňovaný projekt. Bohužel 
celkové náklady na akci byly stanoveny na částku 200.500,-- Kč a tak výše přidělené dotace byla pro 
její uspořádání nedostačující. Byli jsme tudíž nuceni již schválený příspěvek odmítnout a akci tudíž 
neuspořádat.  

Po prázdninách se nám ozvali pracovníci z odboru Kultury a památkové péče Krajského úřadu 
ÚK, že bychom přidělenou částku mohli převést na podporu kulturní akce Fesťáček u vody, avšak 
muselo to ještě posvětit zastupitelstvo kraje na svém podzimním zasedání. Obec věnovala na 
uspořádání dvacátého ročníku této tradiční hudební akce částku něco málo přes osmdesát šest tisíc 
Kč. Z této částky byly uhrazeny honoráře třem kapelám (Úlet, U Style a Cop) a autorské poplatky 
Ochrannému svazu autorskému. Část nákladů ve výši třicet pět tisíc korun českých se nám tak vrátila 
zpět.                                                                                                                                                                        - vň 

 

 Kultura  

https://ladislavch.rajce.idnes.cz/Festacek_u_vody_Drouzkovice_2019/


16. 

 Fotostřípky s komentářem  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 Fotostřípky s komentářem  

19. července 2019 dorazily do obce a rozmístěny byly 

černé popelnice na rostlinný olej. Ten je nutné vhazo- 

vat v naplněných PET lahvích (aby prošly otvorem 

pro vhazování). Celkem byla vytvořena čtyři místa 

(vždy u kontejnerů pro tříděný odpad), a to u fotbalo- 

vého hřiště, u bývalé hospody čp. 61, na návsi u 

hasičské zbrojnice a uprostřed ulice Větrná u velkého 

parkoviště. 

Dne 22. srpna 2019 proběhlo 

opětovné čištění okapů nejen u by- 

tového domu čp. 264 v ulici Rudé 

Armády, ale i na budově radnice. 

Ucpávání odtoků způsobuje trus 

srocujících se holubů na střeše. 

Nikde nejsou takové problémy 

jako právě zde! V minulosti jsme 

museli dělat i velká opatření u 

oken, abychom zabránili stavění 

hnízd těchto nežádoucích opeřen- 

ců, oni si však vždy vymyslí nový 

způsob. S těmito nepříjemnými 

pracemi nám pomohl pan Müller 

Lukáš. 

Říká se, že když 

musíš, tak prostě 

musíš. V tomto 

případě to bylo 

velmi rychlé a 

hned u budovy  

obecního úřadu. 

V průběhu měsíce září bylo přimontováno u budovy 

volnočasového centra nerezové zábradlí. Práce 

provedli pracovníci místní firmy Šimek, s.r.o. My 

děkujeme majiteli firmy panu Šimkovi Jaroslavu za to, 

že kdykoliv a s čímkoliv přijdeme a potřebujeme 

pomoci či něco vyrobit, je nám vždy k dispozici. 
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V poslední době se potýkáme 

s neustálým bincem za budovou 
radnice a za kostelem. Děti si tu 

udělaly pro kola nájezdovou 

rampu, a to doslova ze všeho, co 

najdou. Například nedávno 
použily tabuli „publicity“ z míst-

ního dětského hřiště. Na místě 

zůstaly jen její polámané části.  
Když nejezdí, tak tu doslova 

zevlují. Posedávají na schodech 

vedoucích do historické věže a 

obaly ze všeho, co sní a vypijí, se 
válejí všude kolem. Nacházíme tu 

a uklízíme papírky od sladkostí, 

pytlíky od brambůrek, petlahve a 
plechovky od energetických 

nápojů. Nedávno nám tu někdo 

nechal i pozdrav – papírové 

obaly od dovezené pizzy.  

Takto si někteří občané naší obce představují 
třídění domácího odpadu. Krásně si tak vyklidí 

svojí kuchyň a ještě myslí na své 

„spoluobčany“! Co kdyby to ještě někdo 
potřeboval, tak to hodím raději vedle 

kontejneru. Co na tom, že to příšerně vypadá. 

29. srpna 2019 proběhlo v zasedací místnosti obecního 

úřadu pečetění kasiček pro akci 7. vyjížďka „BAV SE A 
POMÁHEJ“. Přítomny byly zástupkyně pořadatele a 

pracovnice radnice. Na regulérnost dohlížel pan 

starosta Ing. Národa Zdeněk.  

Při otvírání kasiček a u přepočítání hotovosti po 
skončení akce byl přítomen zastupitel obce pan Okénka 

Jan.  

Někdo se snaží, 

jiný tuto snahu 

bojkotuje.  

Takhle si nějaký 

nenechavec po- 

hrál s květinovou 

výzdobou před 

budovou volnoča- 
sového centra 

v měsíci srpnu. 
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       Letní promítání na koupališti  
 

 

V letošním roce jsme pro zpestření kulturního  života našich občanů připravili filmové pro-
jekce v areálu místního koupaliště. Po promítání na konci června (Na samotě u lesa - 1976) se 
pokračovalo v pátek 26. července dalším filmem, dá se říci téměř pro pamětníky, a tím bylo Léto 
s kovbojem - 1976. Promítání zajistil Ing. Tomáš Vydarený z Klubu vojenských promítačů 
z Chomutova. Jelikož náklady na promítání nebyly nijak světaborné, vstupné bylo i tentokrát 
zadarmo.  

 

Skutečnou filmovou perličku jsme si připravili pro zájemce na sobotu 17. srpna 2019. Kino 
Jirkov zde promítalo hit letošního roku Ženy v běhu. Přišlo celkem 204 platících diváku. V žádném 
případě jsme nečekali až takovou účast, neboť stejný nápad či nabídku měly i okolní obce. Vstupné 
bylo tentokrát symbolických padesát korun českých, neboť náklady byly téměř třináctitisícové, na 
rozdíl od předešlého promítání, kdy jsme zaplatili pouze tři tisíce. Rozdíl mezi náklady a ziskem ze 
vstupného byl hrazen z neinvestičního příspěvku, který jsme získali od MAS Sdružení Západní 
Krušnohoří (viz samostatný článek). Bonusem k dobré zábavě bylo i krásné počasí. Teplý večer a nebe 
plné hvězd = dokonalá romantika.                                     

                                                                                                                                                                    - vň 
 

 

 

Koncert legendární kapely TURBO 
 

 

Kdo se chtěl přenést v čase a zavzpomínat na své mládí nebo v případě mladších ročníků zjistit 
po čem hudebně šíleli jejich rodičové, mohl navštívit v sobotu 24. srpna 2019 místní koupaliště, kde 
byl na programu koncert legendární poprockové kapely TURBO. S nápadem uspořádat tuto akci přišel 
sám nový nájemce koupaliště pan Vladimír Campr. Byla to pro něj víceméně sázka do loterie. Pokud 
by se počasí nevydařilo a přišlo by málo diváků, akce by skončila ve ztrátě. Jelikož honorář kapely se 
blížil téměř k osmdesáti tisícům, požádal pan Campr o dvacetitisícový příspěvek na pořádání 
samotnou obec. Aby nedošlo k žádným spekulacím, uzavřeli jsme smlouvu o hudební produkci přímo 
s manažerem skupiny Turbo a část požadovaného honoráře vyplatili na základě přijaté faktury.  
Z následujícího článku se poté dozvíte, jaké peníze obec použila.  

 

Vstupné na koncert bylo v předprodeji za 190,-- Kč, na místě si pak museli příchozí již připlatit 
a uhradit 250,-- Kč. Počasí se opravdu velmi vydařilo. V sobotu odpoledne bylo téměř 28 °C. Diváků 
přišlo tak ke čtyřem stovkám, takže při 
konečném zúčtování nezůstal pořadatel akce 
určitě v červených číslech. A to za risk určitě 
stálo. Podstatou je, že to byla super akce 
s velkou dávkou nostalgie, kde si lidé zazpívali, 
zatančili a hlavně zavzpomínali. Skladby Díky já 
jdu dál, Chtěl jsem mít, Přestáváš snít, Měsíc, 
Hráč, To byla pánové jízda, Další ráno, Kdo z nás 
je vinný atd… jsou pro mnohé z nás doslova 
„srdcovky“. Bohužel dvě hodiny utekly jako 
voda.                                                                                                                                                                                                                                                            

-  vň 
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Příspěvek na kulturu od MAS SZK na letošní rok 
 

 

            Na základě iniciativy MAS Sdružení Západní Krušnohoří, z.s. jsme na konci května požádali o 
poskytnutí dotace na rok 2019 na podporu komunitního života na venkově. Nositelem projektu č. 8-
19-352 se stala právě již zmiňovaná „MASka“ a poskytovatelem finančních prostředků Ústecký kraj. 
Obec Droužkovice se stala se svým projektem jedním z osmi vybraných žadatelů. Celkové náklady by 
měly činit částku 53 tisíc Kč, poskytnutá podpora by měla dosáhnout výše 45 tisíc korun českých. 
Peníze byly využity na nákup pohárů na 14. Droužkovické vodní hrátky a coby příspěvek na úhrady 
služeb, popřípadě honorářů pro umělce na akce jako byly koncert kapely TURBO, Stezka odvahy, 
včetně pohádkové projekce pro děti, letní promítání Klubem vojenských promítačů a Kinem Jirkov.  
 

 Tento neinvestiční příspěvek nám letos pomohl nejen zpestřit a obohatit některé akce, ale také 
rozšířit samotný Kulturní kalendář obce.  Všechny počiny, které byly z  tohoto příspěvku finančně 
podpořeny jsou v tomto vydání zpravodaje označeny logy MAS Sdružení Západní Krušnohoří, z.s. a 
Ústeckého kraj.                                                                                                                                                     - vň 

 

 

 

Zájezd do divadla 
 

 

            Podzimní zájezdy do divadel byly zahájeny v pátek 27. září 2019, kdy jsme se vydali do Prahy 
do Strašnického divadla, kde našlo své „útočiště“ Divadélko Radka Brzobohatého. Pro ty, kteří mají 
v názvech trošku zmatek, máme vysvětlení. V létě 2017 prodala herečka Hana Gregorová, vdova po 
Radkovi Brzobohatém Divadlo RB v Opletalově ulici a od té doby nastala s novou majitelkou válka. 
Odešlo i několik nespokojených herců, kteří nejdříve hráli v nedalekém Divadle Palace, později si našli 
své útočiště právě ve Strašnickém divadle.  
 

 Návštěvy Divadla RB byly u nás vždy velmi oblíbené. Postupem času jsme zde v minulosti 
navštívili prakticky celý repertoár. Barmanky, Vyhazovači, Tančírna, Tři letušky v posteli, to je jen 
výčet toho nejlepšího.  
 

 V dobré víře jsme se tudíž letos vydali do již zmiňovaného Strašnického divadla na novou hru 
Přísně tajné, aneb za vším hledej ženu! Už první dojem z divadla nebyl nic moc. Málo místa, všude 
spousta lidí, fronty od občerstvení přes WC. Uvnitř tvrdé židle natěsnané blízko u sebe, špatné 
odvětrání a korunu všemu nasadila samotná komedie. Ta byla spíše než vtipná lascivní a chvílemi až 
trapná. Je nám líto, že jsme tímto výběrem sáhli doslova vedle a doufáme, že už se to víckrát nestane. 
Věříme, že jsme své příznivce neodradili a že komedie v divadlech Palace (říjen – Vzpoura nevěsta a 
listopad – Do ložnice vstupujte jednotlivě) a U Hasičů (listopad – S Pydlou v zádech) nám opět vylepší 
naši pověst.                                                                                                                                                           - vň 

 

 Volný čas  
 

Zájezd do zábavného parku Belantis 
 

 

            Severočeské doly, a. s. nejsou jen naším každoročním velkým přispěvatelem do kultury, 
volnočasových aktivit a obnovy místní infrastruktury, ony samy již několik let pořádají a hradí nejen 
pro naše děti, ale i dospělé občany výlety za zábavou či poznávací studijní zájezdy.  
 

  I v letošním roce se nám prostřednictvím Ing. Tomáše Vrby  podařilo zorganizovat 1. srpna 
návštěvu zábavného parku Belantis u Lipska v Německu. Toto místo, které vzniklo rekultivací po vytě-
ženém uhelném dole, jsme pravidelně navštěvovali v letech 2012 – 2016. Zábavný park byl otevřen 
v roce 2003 a jedná se o největší zábavný park na území bývalého východního Německa. Rozkládá se 
na rozloze dvaceti pěti fotbalových hřišť. 
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            V letech 2017 a 2018 jsme si udělali přestávku. To však neznamená, že jsme se s „doly“ nikam 
nepodívali. Jen jsme hledali změnu od stereotypu. V roce 2017 jsme navštívili nejznámější český hrad 
Karlštejn a o rok později nás náš mecenáš vyvezl do Lipské zoologické zahrady v Německu. Bohužel to 
bylo už na podzim a počasí bylo v ten den chladné a deštivé. Z tohoto důvodu jsme požádali SD, a.s., 
zda bychom si výlet za zvířátky mohli v roce 2020 ještě jednou zopakovat, nejlépe už na jaře. Příslib 
jsme dostali! 
 

 Ale vraťme se k zábavnému parku Belantis…. V letech, kdy jsme ho navštěvovali, to bylo místo 
vhodné spíše pro starší děti. Ty malé si v něm moc radosti neužily. Většina atrakcí je totiž omezena 
buď věkem nebo výškou dítěte. Za tři roky, co jsme ale zde nebyli, se hodně změnilo. A to opravdu 
k dobrému! Nějaká chytrá hlavička si to uvědomila a pro nejmenší návštěvníky se nabídka zábavy 
velmi rozšířila. Takže letos si to užili opravdu všichni. Přibyl autodrom, otáčecí lavice či minihorská 
dráha. Na výlet nás jelo celkem 46 účastníků. Šest dětí bylo do šesti let a osmnáct do osmnácti. 
Doprovod jim dělalo dvacet dva dospěláků. Severočeské doly uhradily všem účastníkům dopravu, 
vstupné a také pojištění. 
 

 Nastal den odjezdu. Ten byl naplánován na sedmou hodinu ranní, tak abychom do zábavného 
parku dorazili krátce před „otvíračkou“. Brány zábavy se tu totiž odemykají úderem desáté hodiny 
dopolední. Zatímco u nás se obloha neskutečně mračila, čím blíže jsme byli u cíle, tím se vyjasňovala. 
Nakonec bylo velmi krásné počasí a většina z nás se dokonce i opálila. To, že sluníčko pálilo ostošest, 
bylo jen dobře. Jednou z atrakcí pro nejmenší je totiž vodní svět se spoustou kanálků, jezírek, odtoků 
a soutoků, kde se dá voda regulovat i zadržovat, a také vodopádů a vodních mlýnů. Takže dětičky se 
mohly převléknout do plavek, zařádit si ve vodě a dokonce se i vykoupat.  
 

 Park je rozdělen do několika vzrušujících tematických světů. Od samotného zámku Belantis, 
který je dominantou celého zábavného světa, přes Údolí Faraónů, Pláž bohů, Zemi hrabat, Ostrov 
rytířů, až po Pobřeží objevitelů. Atrakcí od horských drah, přes různá houpadla, kolotoče, skluzavky tu 
je nepočítaje. Pokud si chtějí návštěvníci odpočinout od divočiny, mohou absolvovat plavbu na 
umělém jezeře, svést se lanovkou, zkusit štěstí v házení na cíl, vyrobit si indiánskou čelenku, projít se 
bludištěm nebo si jen tak sednout na křeslo u vody a relaxovat.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 A nejsou tu ale jen atrakce. Celý park je doslova prošpikován občerstvovacími kiosky, stánky, 
automaty a restauracemi. Kdo se nechtěl vláčet s objemnou svačinou, mohl se kamkoliv posadit a dát 
si něco dobrého. Dospěláci mohli rozjímat u kafíčka, zatímco jejich ratolesti mohly řádit na 
nedalekých atrakcích. 
 

             Čas utíkal jako voda. Přiblížila se sedmnáctá hodina, a to byla doba odjezdu. Domů do obce 
jsme se vrátili před osmou hodinou večerní. A my se budeme těšit na další výlet příští rok.                - vň 
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Sportovní den s koňmi 
 

 

Opět nastal konec letních prázdnin a naše Stáj Droužkovice se tradičně s létem rozloučila 
v sobotu 31. srpna Sportovním dnem s koňmi. Letošní ročník byl uspořádán za podpory Ústeckého 
kraje a MAS Sdružení Západní Krušnohoří. Oproti loňskému roku se na nás usmálo štěstí a počasí nám 
přálo již od časných ranních hodin. Start první soutěže byl naplánován na 10:30 h a sluníčko už konalo 

svou funkci zn. Budu smažit, co to dá   
 

Dopoledním soutěžím vládly děti a odpoledním ...zase dospělí. Jako první jsme na našem 
závodišti přivítali malé děti do 13 let (včetně) a začalo se zápolit v křížkovém parkuru. Některé dětičky 
soutěž odjely s vodičem a ty zdatnější si koně vedly na překážky samy. Další soutěž jsme vypsali 
Slalom pro děti, ve kterém opět předvedly své schopnosti vedení koně, ať s vodičem či samostatně. 
Jako poslední disciplína pro dětičky byla jízda zručnosti, ve které koníci i děti narazili na nejednu 
záludnou překážku, např. bazén s vodou, průjezd mezi fábory nebo hod parelliho ohlávkou na 

jelena.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dětské soutěže skončily a pro diváky bylo připraveno představení v podání Emila Šišky, který 

se věnuje přirozené komunikaci mezi člověkem a koněm a přípravou koní do filmů. Předvedl nám 
krásnou harmonickou show bez sedla a uzdečky. Některým nabíhala až husí kůže z toho, co člověk a 
kůň spolu dokáží. Pro děti byla připravena jízda na ponících, kterou zajistil nedaleký jezdecký klub 
Zoopark Chomutov. Po kulturní vložce se začali připravovat dospělí jezdci.  
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Jako první byla na pořadí jízda zručnosti, dále slalom, barrel racing a poté následovaly 
parkurové soutěže ve výšce 60 a 90 cm. V poslední soutěži závodníci bojovali o finanční poukázky v 
prodejně Equiservis, a to v hodnotách 500,-- Kč za třetí místo, 1.000,-- Kč za druhé pořadí a pro vítěze 
1.500,-- Kč. Vítězkou soutěže a tedy majitelkou poukázky na nákup za patnáct set Kč se stala jezdkyně 
z naší stáje Kateřina Klöpschová s koněm Erick.  

 

Blahopřejeme všem vítězům a doufáme, že se se všemi závodníky setkáme opět v příštím 
roce. Děkujeme sponzorům, díky kterým jsme mohli pro závodníky nachystat krásné věcné ceny 
(Obec Droužkovice, Jana Horse Karlovy Vary, VÝŠKOVÉ STAVEBNÍ PRÁCE spol. s r.o., Chomutov, MAS 
Sdružení Západní Krušnohoří, Ústecký kraj, Stáj Droužkovice) Též děkujeme všem přátelům, kteří nám 
pomáhali s uspořádáním a průběhem Sportovního dne s koňmi, aby mohl být opět takový,  jaký jsme 
si ho přáli. A za rok NAVIDĚNOU!                                                                                                   Tereza Neubergová                                                      

 

Fotografie z celého dne (Fotil Josef Romaňák) ZDE: 
https://stajdrouzkovice.rajce.idnes.cz/Sportovni_den_s_konmi/ 
Fotografie z parkuru 90cm ZDE:  
https://weryvankova.rajce.idnes.cz/2019/ 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

Venkovské farmářské trhy 
 

 

             Letošní, v pořadí již deváté venkovské farmářské trhy, se uskutečnily v sobotu dne 7. září 
2019. Tato prodejní akce se koná tradičně již od roku 2011 každou druhou zářijovou sobotu, letos 
jsme však udělali výjimku. Místem konání byl opět oblíbený areál místního koupaliště. Pořadatelem 
akce bylo občanské sdružení MAS Sdružení Západní Krušnohoří, zatímco naše obec i tentokrát 
působila jen coby spoluorganizátor a sponzor.  
 

            Stejně jako každý rok postarali jsme se my o tu technickou stránku akce. Bylo potřeba postavit 
a rozmístit prodejní stánky a také posekat i uklidit prostory areálu koupaliště, a to samozřejmě před i 
po skončení samotné akce. To vše provedli naši veřejně prospěšní pracovníci a další dobrovolníci. 
Dále ještě obec zakoupila hlavní, hodnotné ceny do tomboly. Zahradní plynový gril Smart, tlakovou 
myčku tzv. „vapku“ Patriot a kvalitní ruční nářadí (sekeru Patriot, zahradní nůžky a hranatý rýč) jsme 
tematicky pořídili v prodejně Mountfield v Mostě.  

 

Další starosti už zbyly na „masku“. Ta zajistila dostatečný počet prodejců a také různorodost a 
pestrost nabízeného zboží. Také se postarala o doplnění dalších cen do tomboly, prodej lístků do ní a 
o hladký průběh samotného farmářského trhu.                                                                                  
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            V nabídce prodejců bylo tradiční zboží od zeleniny, ovoce, česnek a cibuli, kytičky a kaktusy, 
přes marmelády, šťávy, med i výrobky z medu a bylinkové čaje, až po háčkované hračky, výrobky 
z pedigu, papírové motalinky, keramiku a jiné dekorační zboží.  
 Bohužel počasí se vůbec nevydařilo. Od rána bylo zamračené nebe, když nepršelo, tak drobně 
mrholilo. Pochmurnou náladu se pokoušela návštěvníkům i prodejcům vylepšit svou hudební 
produkcí kapela Druhej dech.                                                                                                                            - vň 

 

 

 
 

Stezka odvahy 
 

 

             Stezka odvahy se v minulosti (od roku 2004) zařadila mezi velmi oblíbené akce v našem 
kulturním kalendář, avšak s jejím pořádáním byl neustálý problém. V posledních letech jsme se totiž 
potýkali s velmi malým počtem pomocníků a bez nich ji skutečně uspořádat nelze. Některé roky 
musela být tudíž tato noční akce dokonce zrušena (2015, 2017, 2018). Hledali jsme pořád nějakou 
možnost, jak se tomuto problému vyhnout. Letos se nám podařilo navázat spolupráci s hereckým 
souborem Divadla ve Slaném. Jejich pět členů nám pomohlo z jedenácti strašidelných stanovišť, 
včetně kostlivce Alfréda, vytvořit celé čtyři. Dalším bonusem byla peněžní odměna za účast. Každý 
pomocník s vlastním kostýmem dostal celou pětistovku. Avšak při podrobném rozboru jsme zjistili, že 
všichni ti, co si převlek či rekvizity připravovali sami, použili z větší části finanční dar na pokrytí 
nákladů na nákup potřebného materiálu. V případě, že bychom museli zajistit kostým, tak byla 
nabídnuta odměna ve výši 250,-- Kč. Musíme podotknout, že jedno stanoviště se vzdalo úplně svého 
honoráře.  
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            Příprava letošní stezky, jejíž termín byl stanoven na 7. září 2019 byla opět náročná. Jednak 
jsme jednali již se zmiňovaným Divadlem ve Slaném, dále pak s uměleckou a produkční agenturou 
Broxoxo, s.r.o. Také  jsme na doplnění sháněli další pomocníky, kterých se nakonec přihlásilo 
dostatečné množství. Navíc jsme se rozhodli zpestřit čekání návštěvníků v areálu koupaliště 
přijatelným a tematickým programem. Jednak pro děti bylo zajištěno promítání krátkých 
večerníčkových pohádek a dále jsme dohodli vystoupení nejprve v 21:30 hodin ohnivé a v 22:30 
hodin pak světelné show.  
 

 Všechno bylo na 13. ročník připravené, teď už záleželo jen na počasí. A to bylo opravdu 
tragické. Téměř celý den lilo jako z konve. Přesně v šest hodin večer ale pršet přestalo, to když se 
přehnal přes vesnici poslední černý mrak. Bylo právě na čase! Od sedmi hodin byl zápis účastníků, 
kde se rozdávaly časy pro vstup a v osm hodin byla stezka otevřena.  
 

 Podle naší podrobné evidence prošlo strašidelnou trasou celkem jedno sto dvacet účastníků. Ať 
už dětí nebo dospělých. Což považujeme za velký úspěch. Každý nezletilý účastník dostal na začátku 
cesty svítící náramek a kartičku na plnění určených úkolů. Na každém lichém stanovišti musely děti 
plnit nějakou úlohu, za což získaly potřebné razítko. Na konci stezky pak obdržely jako cenu nějakou 
drobnost (darovaly Severočeské doly, a.s.) a sladkou odměnu.          

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

            Počasí se nám opravdu vydařilo, avšak zima byla jako v morně. Účastníci a nakonec i strašidla 
se vraceli z trasy kolem propadlin doslova promrzlí. Jen nás mrzí, že ve zmatku jsme nezajistili 
zapálení ohně na koupališti. Jednak aby se příchozí mohli ohřát a jednak opéct si donesené buřtíky. 
Všechny zodpovědné osoby totiž byly na strašidelné stezce a tato skutečnost jim unikla.  
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Pokud se nám podaří v příštím roce opět Stezku odvahy uskutečnit, slibujeme, že bude opět o drobek 
vymakanější.                                                                                                                                              - vň 
 

 

 
 

Pobytový zájezd Lipno Frymburk 
 

 

             Také letos jsme pokračovali v tradici zorganizování společného pobytového zájezdu pro naše 
občany. Od roku 2012 jsme se třikrát podívali do zahraničí (Rakousko, Slovensko) a od roku 2015 už 
cestujeme jen po vlastech českých. Není to daleko a je tu krásně. Vždyť i v naší republice je pořád co 
poznávat! 
 Letos jsme se po Šumavě, Krkonoších, Jižní Moravě a Jizerských horách podívali opět k Lipenské 
přehradě, konkrétně do Wellness hotelu Frymburk, který jsme už navštívili v roce 2015 a moc se nám 
tu líbilo. Za tu dobu získal hotel v hodnocení další hvězdičku, což bylo na něčem opravdu znát, ale na 
druhé straně nás některé věci, se kterými jsme byli minule spokojeni, zklamaly. Přibyly venkovní 
vyhřívané bazény a saunový svět. Na druhé straně už v dražším pobytovém balíčku nebyly některé 
výhody jako návštěva solné jeskyně zdarma a pobyt v bazénech na delší než nyní přesně předepsaný 
čas. Také vstupné bylo dříve levnější. Díky této skutečnosti by se pobyt, zejména rodinám s dětmi, 
velmi prodražil a zájezdu se nezúčastnily. I tak byl velký zájem. Navíc se ke stálým účastníkům přidali 
ještě nováčkové, takže nás bylo nakonec celkem padesát dva. Šest přihlášených cestovalo do hotelu 
po vlastní ose, ostatní společně autobusem. Pobyt 5 dní, 4 noci i s polopenzí (4.560,-- Kč/ osoba) si 
každý platil sám, dopravu hradila obec.  
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

            Dalším mínusem bylo uzavření některých volnočasových aktivit, které hotel všude nabízí na 
svých webových stránkách. Nefungoval squasch a simulátor střelby. Ale byl k dispozici bowling a 
kulečník. Přibyla unikátní expozice akvárií s názvem Svět pod hladinou. Jinak kvalita stravování, 
ubytování, nabízených spa a wellness služeb se nezměnila a byla vynikající. Někteří hodnotili nabídku 
jídel jako nižší, ale to je jen čistě subjektivní věc. Snídaně i večeře byly formou bufetového stolu a 
každý si mohl vzít vše podle chuti i v libovolném množství.  

 

Zatímco v minulých letech jsme měli pro účastníky pobytu připraven nabitý program 
s několika výlety, letos jsme to nechali vyloženě na vývoji pobytu a organizovali většinou vše až 
operativně na místě. Jen jeden jediný výlet, a to hned druhý den ve čtvrtek 19. září byl přesně 
naplánován. Ráno po snídani se jelo do světoznámého Českého Krumlova, kde každý účastník využil 
volný čas čistě podle svého uvážení. Někdo šel na prohlídku zámku, někdo jen vystoupal do věže, 
jinému postačila návštěva zámeckého parku. Někteří si prošli město, pokoupili, poseděli u kafíčka a 
zákusku, popřípadě se  naobědvali. Sraz na parkovišti byl v půl třetí po poledni a odtud jsme společně  
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odjeli na prohlídku nedalekého grafitového dolu, který jsme měli předem domluvený. Výletu se 
zúčastnilo čtyřicet osm přihlášených, ale do dolu se jich odvážilo méně. Hlavně kvůli náročnosti. Ti, co 
se rozhodli nakonec navštívit podzemí, byli vybaveni speciálním oblečením, obutím a ochrannou 
helmou se svítilnou. Následně nás do dolu odvezl důlní vlak, kterým dříve jezdili horníci na šichtu. 
Celkem jsme urazili tímto dopravním prostředkem 1,5 km. Po příjezdu na první stanoviště jsme 
vystoupili a pokračovali  půl kilometru zpět k východu pěšky. Během prohlídky jsme si na vlastní kůži 
vyzkoušeli, v jakých podmínkách horníci pracovali a jaké stroje při své práci využívali. Od průvodkyně 
jsme se dozvěděli, jakým způsobem těžba probíhala, jak se grafit zpracovával a co se z něj vyrábělo a 
vyrábí. Sedmdesát metrů pod povrchem nebylo moc příjemných. Všude bylo spousta vody, bahna a 
tmy… proto ty gumáky a svítilny. No vyzkoušet se má prý všechno!  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

            Další dny si už účastníci organizovali podle svého. Netušili jsme, kdo a kam se chce podívat, 
protože někteří tu právě před čtyřmi roky byli a něco už tu navštívili. Nakonec se celkem velká 
skupina rozhodla zajet se podívat do nedalekého Lipna nad Vltavou do Stezky v korunách stromů. 
Autobus s řidičem jsme měli k dispozici, tak proč nezorganizovat další výlet! Odjezd se stanovil podle 
volných hodin v bazénu a mohlo se jet. Tentokrát na výletníky oproti dalšímu dni (sobotě) autobus 
počkal a dovezl je zpět k hotelu. Ostatní absolvovali okružní plavbu parníkem, pěší výlet po okolí, 
navštívili nedaleké město Frymburk nebo jen volný čas strávili na hotelu ve wellness zóně. Možností 
na výběr bylo opravdu velmi mnoho. Vždyť počasí bylo nádherné! S naším příjezdem dorazilo do 
Čech přímo ukázkové babí léto.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

            Sobota byla opět ve znamení organizovaného výletu. V nedalekém Lipně nad Vltavou se totiž 
tento  den a vlastně  po celý  víkend  konal extrémní  překážkový  závod s názvem Spartan Race Czech                                                                                     
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Republic. Mimo jiné se do jeho nejdelší trati (Sprint 5+ km a 20 překážek minimálně, Super 13+ km a 
25 překážek minimálně  a Beast 20+ km a 30 překážek minimálně) přihlásili dva droužkovičtí občané 
David a David mladší Urbanovi, kteří startovali přesně v poledne. Všechny tratě jsou při závodě 
protkané překážkami, jakými jsou bahno, ostnatý drát, zdi, lana a oheň. Na trať závodu se postavilo 
3.390 účastníků (2.544 mužů a 846 žen), dokončilo jich 3.191. Trasa byla dlouhá 20,7 km 
s převýšením 1.034 m. Počet překážek 38. Ten den bylo slunečno, 17 °C a foukal vítr o rychlosti 13 
km/h.  

My jsme  se jako správní spoluobčané vydali našim závodníkům fandit. Autobus nás odvezl 
pouze tam, zpátky už se každý vracel podle svého uvážení. Většinou parníkem po přehradě. V areálu 
u Lanového centra Lipno pod vrcholem Kramolín byl šílený nával a rachot. Spousta závodníků, kteří se 
připravovali, rozcvičovali, ale také dokončovali závod a absolvovali poslední překážky včetně 
přeplavání vodní plochy, fanoušků či členů doprovodu. Startovalo se každou půlhodinu a pokaždé byl 
na programu speciální rituál, který měl jednotlivé závodníky nabudit. A tak jelikož absolvování závodu 
může trvat i několik hodin, doprovodili jsme oba Davidy pouze na start a pak už bylo vše pouze na 
nich. 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

            Heroický výkon ale nepodali ten den jen „sparťanští“ závodníci. Tři účastníci pobytového 
zájezdu si ten den v nedaleké půjčovně pronajali elektrokola a vydali se objet celou Lipenskou 
přehradu kolem dokola, což obnášelo téměř osmdesát čtyři kilometrů. Navíc jízdu na kolech 
s pomocným pohonem absolvovali všichni úplně poprvé. Nakonec i tito dobrodruzi se zdárně vrátili 
do hotelu a ještě stihli na lodi vracející se skupince kamarádů zamávat. 
            Pět dní uteklo jako voda a nastal den odjezdu. Většině účastníků se domů ani nechtělo. Co nás 
po návratu čekalo? Vybalování, úklid a v pondělí návrat do reality do práce. Navíc s novým týdnem 
mělo skončit nádherné počasí. Ochladilo se a přišel déšť. Sbohem babí léto!                                         - vň                                                                                                

 

 Sbor dobrovolných hasičů  
 

Pomoc při zalévání veřejné zeleně 
 

 

             Měsíce červen a červenec byly letos opět srážkově podprůměrné. Tráva na mnoha místech 
byla sežehlá a žlutá. Důvodně jsme se proto obávali o zdravotní stav nedávno vysázených stromů. 
Zejména v ulici J. Švermy na obou stranách břehu potoka Hačky, na návsi u hasičské zbrojnice, kde 
mimo jiné již jeden javor odumřel a úplně čerstvě na dětském hřišti. S péčí o zalévání stromů nám 
opět vypomohli místní hasiči. Ti během zmiňovaných dvou měsíců odpracovali souhrnně dvacet osm 
hodin. S příchodem srpna už dešťových srážek přibylo a přirozenou zálivku se postarala konečně paní 
Příroda sama.  
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             O další zavlažování se postarali naši veřejně prospěšní pracovníci, které pečovali o stromy 
vysázené na místním hřbitově.                                                                                                                                                                                      - vň 

 

 

 
 

Zásah v obci Nezabylice 
 

 

 Dne 1. září 2019 vyjela naše jednotka v čase 18:00 h do nedaleké obce Nezabylice k události,  
kterou byl pád větve na osobní automobil. Ta měřila okolo pěti metrů. Příčinnou pádu byla 
skutečnost, že byla z větší části shnilá. Naši hasiči pracovali převážně s motorovou pilou. Zasahujícími 
hasiči byli: řidič Roman Kocúm, velitel zásahu Martin Kužílek a člen pro práce s motorovou pilou Jan 
Milasevič.                                                                                                                                                  Martin Kužílek  

 

 

 Charitativní akce  
 

7. vyjížďka „BAV SE A POMÁHEJ“ 
 

 

Motorkáři Droužkovice i letos, stejně jako předešlých šest let, uspořádali ve dnech 30.8. - 1.9. 
2019 na koupališti v Droužkovicích charitativní akci pod názvem 7. Vyjížďka - "Bav se a pomáhej". 
Letošní dobročinné setkání příznivců motocyklů a lidí, kteří chtějí pomáhat, a pomáhají a také jim 
není lhostejný osud druhých lidí, bylo věnováno malé Magdalence Kerlikové z Chomutova.  

 

Výtěžek celé akce - 46 549,- Kč, bude použit na pořízení stavěcího systému Baffin Automatic 
RS a úhradu speciálních rehabilitačních programů nehrazených z veřejného zdravotního pojištění 
pro Magdalenku.  

 

Páteční program akce nastartovaly skupiny Orchidea, následovalo vystoupení Aliance Rock, 
Guapa Fea a celý večer zakončila kapela Abdera. V sobotu měli návštěvníci akce možnost zúčastnit se 
Spanilé jízdy, kterou si letos nenechalo ujít 167 motorek, zhlédnout adrenalinové stuntriderové 
vystoupení Kate Stunt Girl a kaskadérů na čtyřkolkách Living Ramp Stunt nebo ukázky bojových spotů 
v podání Aikido clubu Kanja Chomutov.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sobotním hudebním programem návštěvníky provázely kapely Covers for Lovers, Kabát Band 
CV, Tarantule Rock, Brünnfield, Maniac a Carpatia Castle. I letos se všichni účinkující a všichni, kteří 
při pořádání akce pomáhali, vzdali nároku na honorář ve prospěch malé Magdalenky, za což jim všem 
patří obrovské díky.  
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Poděkování patří také provozovateli koupaliště, p. Camprovi, a sponzorům, kteří se na konání 
akce podíleli, a těmi byli - Zdravotní pojišťovna ministerstva vnitra České republiky - 211, dále 
Statutární město Chomutov, obec Droužkovice, Eaton Industries s.r.o. Chomutov, Severočeské doly 
a.s., ACTHERM SERVIS a.s. Chomutov, Alexandr Sochora, Rosťa Havelka, Roman Kerbel, PULS 
investiční Chomutov, Halus activity s.r.o. Chomutov, obec Málkov, A-FORCE - reklamní agentura 
Most, Sons of Street Tattoo, Chovservis a.s. divize TORO Hlavečník a p. Řečínskému za zapůjčení 
historického vozidla.  

 

Děkujeme všem, kteří si udělali čas a přišli se nejen pobavit, ale i pomoci.                  

Marek Medvídek Gaier 
 

 

 Mateřská škola  
 

Začátek školního roku 
 

 

Letní prázdniny nám utekly jako voda a už tu bylo září, s kterým je spojen začátek nového 
školního roku. Ten s sebou nese kopu radostí, protože nás ve školce čeká spoustu zábavy a skvělých 
akcí jako každý rok. Takže se máme na co těšit. Zároveň je to, ale i trochu náročnější období a to 
nejen pro nás, ale hlavně pro rodiče nových dětí, které k nám tento školní rok zavítají. Děti si musejí 
na nové prostředí a vše okolo zvyknout, ale věříme, že to nebude trvat dlouho, protože komu by se 
přece ve školce nelíbilo! 

 

Letos nastoupilo do zařízení sedm nových dětí, s tím že od září začaly chodit zatím jen čtyři z 
nich. Ty nejmenší dětičky jsme přivítali s Krtečkem, protože chodí do Krtečkové třídy. Společně jsme 
je seznámili s novými kamarády, se všemi učitelkami a ostatním personálem i prostředím celé školky. 
Celý první týden jsme je společně s Krtečkem seznamovali s pravidly naší školky, mezi která patří 
například „Pusinkové pravidlo“, „Hračkové pravidlo“, „Talířkové pravidlo“, atd. Ukázali jsme jim, že ve 
školce je to vždy bezva, že jsou tu všichni kamarádi a že je čeká spoustu zábavy. 

 

Ve třídě Ferdů vypluly děti do nového školního roku jako praví piráti. Tento rok máme třináct 
předškoláčků, které čeká příprava na zápis do školy. Ale do nástupu na základní školu je ještě daleko, 
tak si s nimi společně ještě užijeme ten poslední rok, ať mají další krásné vzpomínky na „školková 
léta“. Tak hurá do toho! 

Šárka Herková, ředitelka MŠ 
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Pojďte s námi do lesa 
 

 

Ve středu 11. září jsme jeli s dětmi do Chomutova na výlet, kde jsme navštívili les. Pro děti byl 
připraven zábavný, vzdělávací program, který jsme si zasloužili za loňský sběr kaštanů a žaludů. Výlet 
byl financován z projektu s reg. č. „CZ.02.3.X./0.0./0.0/18_063/0013898“ s názvem „Naše školička II.“ 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Přivítala nás milá paní, která nás provázela celým dopolednem. Nejdříve se s dětmi seznámila, 

poučila je, jak se v lese máme chovat a vysvětlila jim první úkol, který je čekal. Děti si po celou dobu 
programu hrály na detektivy. Každý měl svůj papír, kde byly vytištěné obrázky jako například šiška, 
list, ptáček nebo brouk a pokaždé když něco v lese z těchto obrázků zahlédly, poznamenaly si to do 
svých papírů. Dále si také zahrály na sojky, které si zahrabávají své žaludy, které najdou. Další úkol byl 
velmi zajímavý. Na provaze byly navázané pytlíky, ve kterých byly schované různé věci a děti poslepu 
musely uhádnout, co se v nich skrývá. Tento úkol se dětem moc líbil. A poslední činností byla výroba 
vlastního průkazu. Ten si naši nejmenší vyráběly ze všech možných přírodnin, které si v lese nasbíraly. 

Celý den se úspěšně vydařil, počasí nám také přálo a děti si to v lese pořádně užily. 
Šárka Herková, ředitelka MŠ  

 

 Upozornění pro občany  
 

 

Poplatek stočné paušální formou do konce listopadu 
 

 

            Opět upozorňujeme občany a ostatní majitele nemovitostí v obci, že do konce měsíce 
listopadu se musí všichni rozhodnout pro způsob úhrady stočného, který musí nahlásit na obecním 
úřadě. Na výběr jsou dvě možnosti. Paušálně (splatnost do 31. 5. a do 30. 11. daného roku) nebo 
podle skutečné spotřeby. Pokud tak v daném termínu neučiní, nebudou mít už na výběr a automa- 
ticky se jejich poplatek bude počítat podle druhé možnosti a to podle skutečné spotřeby.  
             

            V tomto případě je třeba nahlásit cca v měsíci únoru stav vodoměru podle faktury SVČK, a.s. 
Splatnost tohoto způsobu je do 31. 3. 2020. Pokud výše poplatku bude pro některé občany příliš 
vysoká, rozdělení na dvě splátky u paušálu a jen jednorázově u skutečnosti se bude jevit jako 
nevyhovující, je možné domluvit se již nyní na zálohách. V případě zájmu i měsíčních. 
 

CENA 1 m³ je 20,-- Kč (bez DPH). V případě rodinného domu je paušál na jednu osobu 36 m³ (= 

720,-- Kč na rok a osobu), u nájemního bytu 35 m³ (= 700,-- Kč na rok a osobu).  
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 Připravujeme, připravují  
 

 

MAS Sdružení Západní Krušnohoří pořádá: 
 
 
 

Za budovou bývalé základní školy, nyní volnočasového centra v Droužkovicích,  
Rudé Armády čp. 23. 

 
Prodejní stánky s tematickým zbožím, zábavný program, zpívání koled, bohatá  
tombola, občerstvení, dílničky pro děti. 

 

 

 

 

Setkávání Živý venkov, z.s. ve spolupráci s obcí Droužkovice  
pořádá: 

 

 
 
 
 
 

V sobotu 30. listopadu 2019 od 14:00 hodin, 
v kostele sv. Mikuláše v Droužkovicích. 

 
 

Na této akci mohou být pořizovány fotografie nebo videa k jejímu zdokumentování a zaznamenání, a tyto mohou být 
následně veřejně publikovány. 

 

 

 

 

 

Obec Droužkovice pořádá: 

 
 

V sobotu 30. listopadu 2019 v Kulturním domě U Hřiště. 
Program: 
15:30 – 16:00 hodin: Převzetí balíčků pro děti o rodičů, prodej tomboly 
16:00 hodin:               Pohádka Za Ježíškem do Betléma,  
                                      Mikulášská nadílka s čertem a andělem, 
                                      diskotéka a vydávání cen z velké tomboly. 

 

 Připravujeme, připravují  

Účinkují děti z Mateřské školy v Droužkovicích, 

Krásky – ženský komorní sbor z Příbrami,  

Radek Prügl – tenor, člen sboru Národního divadla, 

Vladimíra Štěpánová – hudební doprovod. 

Na úvod děti zazpívají: 

- Jak si krásné neviňátko 

- Štědrej večer nastal 

- Pásli ovce Valaši 

- Rolničky 

- Narodil se Kristus Pán 

Hlavní program: 
Bedřich Smetana - Má hvězda, Michael Haydn – Laudate pueri, Franz Schubert – 
Ave Maria, Camille Saint-Saëns – Ave Maria, Weber Llouyd – Pie Jesu, César 
Franck – Panis angelicus, Georg Fiedrich Händel – Halleluja.  



32. 

 Připravujeme, připravují  
 

 

Obec Droužkovice pořádá: 
 
 
 

Zájezd do Drážďan proslulých svými vánočními trhy. Návštěva bude spojena také s předvánočními  
nákupy v obchodním domě Primark. Dopravu hradí obec. 

  V úterý 3. prosince 2019, odjezd z návsi v 7:00 hodin. 

 

 

 

 

Obec Droužkovice pořádá: 
 
 
 

          Tradiční zábavný večer pro všechny obecní seniory s občerstvením  
a nabitým programem.  
 
 
 
                                               Program: 
                                               17:00 – 20:00 hodin 
                                               Občerstvení, tombola, nápojové lístky a zákusky 
                                               s chlebíčky. 
                                               18:00 – 19.30 hodin 
                                               Zábavný pořad s iluzionistou Pavlem Kožíškem a 
                                               hercem  Jiřím Krampolem. 
                                               od 20:00 hodin 
                                               K poslechu i k tanci hrají oblíbené písničky harmonikáři. 

 

 

 

 

Kulturní dům U Hřiště v Droužkovicích 
                                                           pořádá: 
 

 
 

V měsíci říjnu vytvořili nájemci kulturního domu na svém facebookovém 
profilu: Kultůrní dům U Hřiště – Droužkovice anketu, v jakém stylu  
by se měla Silvestrovská party uskutečnit. Na výběr měli hlasující: 
 

a) Retro Silvestr 70. – 80. léta (po ukončení hlasování 58 %) 
b) Silvestr v maskách                (po ukončení hlasování 42 %). 

 

 

 

 Připravujeme, připravují   
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